
 

 

 
Dagsorden bestyrelsesmøde 9. november. 

Tilstede: Finn Hansson, Frode Albrechtsen, Claus Ringborg, Kasper Munck, Bo Amdi Jensen. 

 

 

1.     Status klimavej. 

Byggemøde med Gottlieb og Hofor 1/9-21. 

En gennemgang af kantsten og vejasfalt. Hofor regner med at stå for ca. 50% af asfaltering af 

vejene. Pris omkring 800.000 

Vi får et endelig tilbud i februar 22 og asfaltering og kantsten kan først ske i forår/sommer 22. 

Underlaget på de udgravede steder skal have tid til at sætte sig for at asfalten ikke synker.  

 

HOFOR: i indkørslerne til egen parkering vil være en kant på ca. 5 cm indtil der er asfalteret. 

Omdeler info til medlemmer. 

Asfalt der ødelægges af maskinerne - det betaler HOFOR for. 
Hvad angår høje kantsten ved hjørnerne skal de være sådan for at vandet kan løbe, og en 
afretning vil kræve en en kommunal tilladelse!!! 
Endelig, tidsplanen skrider lidt, klarmelding medio januar. 
  ------------------------------------------ 
Indstillingen fra forvaltningen om ikke at åbne Ærtebjergvej for biltrafik blev godkendt. 

2.     Parkeringskontrol – skal vi ansøge kommunen nu, og droppe ansøgningen, hvis 
generalforsamlingen afviser? Og hvem vil være med til at søge.  Qpark står for kontrollen på AAB 
Gadelandet 

3.     Parkering på lille plæne. Skal vi høre Gottlieb hvad det vil koste at lægge stabilgrus eller 
lignende, når de alligevel skal rette op på pladsen?  

4.     Gave til Claus og Rene når der er afleveringsforretning. 

5.     Næste møde, herunder begyndende forberedelse af generalforsamling 2022. 

6. Evt. / næste møde 


